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SEZNAM STUDENTŮ / POPIS STUDIA 

¶ Mgr. Demļ§k Imrich, MBA, Praha 4. TĨkalo se to evropskĨch z§leģitost² MBA. 

¶ Fidrich Radek Vil®m, BBA, MBA, Praha 4 - 
ModŚany. 

ř²zen² lidskĨch zdrojŢ a person§ln² 
management ï MBA. 

¶ Mgr. Fr¿haufov§ Jana, Uhersk® HradiġtŊ. Management pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch 
zaŚ²zen². 

¶ Ing. Fukaļ Petr, MBA, Đst² nad Labem. StrategickĨ management MBA. 

¶ Ing. Gajd§ļ Ivo, Tanvald. Leadership. 

¶ Mgr. Haltmar Miroslav, Ġumperk. Pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch zaŚ²zen². 

¶ Bc. Hartman Jan, Praha 4. Law Litigation ArbiterÈ (Rozhodce - specialista 
na rozhodļ² Ś²zen²) - jedn§ se o LL.M. studium. 

¶ HnaŠuk Michal, Praha - Libuġ. Marketing. 

¶ Ing. Houfek Miroslav, Borovany. StrategickĨ management. 

¶ Bc. Chlapec Jarom²r, Praha 10. Korpor§tn² pr§vo. 

¶ Jetmarov§ Renata, Praha 8 - Doln² Chabry. Public Relations a Marketing. 

¶ Klobouļn²k Hynek, UnhoġŠ. Leadership MBA. 

¶ Klouļek Martin, ř²ļany. MBA pojiġŠovnictv², obsahem toho kurzu je asi 
polovina management a polovina pojiġŠovnictv². 

¶ Mgr. MSc. Kºrºsi Miloġ, Brno. Korpor§tn² pr§vo - spr§va a Ś²zen² spoleļnost². 

¶ MUDr. Koġļ§l Mojm²r, Praha 10. Korpor§tn² pr§vo. 

¶ Kub§tov§ Lenka, MBA, PŚeġtice. ř²zen² lidskĨch zdrojŢ a person§ln² 
management. 

¶ Ing. KudŊlkov§ Radka, Holubice. Finanļn² management podnik§n². 

¶ Kunc Petr, Praha 9. StrategickĨ management. 

¶ Mgr. Lauermannov§ ZdeŔka, MBA, Brno. Management a Ś²zen² ve zdravotnictv². 

¶ Lochman ZdenŊk, BBA, MBA, LL.M., 
Praha 3 - Vinohrady. 

BBA pr§vo, uģ si to pŚesnŊ nepamatuji, jak se to 
jmenovalo, je to uģ v²c neģ rok. 

¶ RNDr. Louļkov§ Olga, Hul²n. MBA pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch zaŚ²zen². 

¶ LouģeckĨ Petr DiS., Praha 5. J§ jsem tam byl pŚihl§ġenĨ na MBA, strategickĨ 
management. 
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¶ Mgr. Markov§ Petra, Hradec Kr§lov®. StrategickĨ management MBA. 

¶ Martinka Bohuslav, MBA, Praha 16. Public Relations a Marketing. 

¶ Mgr. Melzerov§ Hana, MBA, Đst² nad 
Labem. 

PŚedn§ġky, konzultace, semin§rn² pr§ce.  Kurz 
pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch zaŚ²zen². 

¶ Menġ²kov§ Kamila, Praha 9 - Prosek. MBA pojiġŠovnictv². 

¶ Ing. Mrzkoġ Michael, LLM, Praha 5. Public law. 

¶ Mgr. Norkov§ Kl§ra, MPA, PŚelouļ. Studovala jsem MBA VeŚejn§ spr§va a 
samospr§va krajŢ, mŊst a obc². 

¶ Ing. et Ing. Nov§k JiŚ², MBA, Praha 6. MBA program management obchodu. 

¶ Mgr. Nov§kov§ Lenka, Turnov. Management pro Śeditele ġkol. 

¶ Ing. NovotnĨ Radim, Ph.D., MBA, Praha 6. MBA a Commercial Law. 

¶ Pek§rek Martin, Praha 9. MBA strategickĨ management. 

¶ Ing. PokornĨ Martin, TĨnec nad S§zavou. MBA pojiġŠovnictv². 

¶ Ing. RepeckĨ Frantiġek, Dolany. Management obchodu. 

¶ Bc. RŢģiļka Hynek, Praha 8 - LibeŔ. Public law. 

¶ Sedlak Milan, Dlouh§ Lhota. Program BBA a jsem nyn² v druh®m semestru. 

¶ Mgr. Semyrozum Ivanna, Teplice. Korpor§tn² pr§vo. 

¶ Mgr. Skryja Petr, LLM, Brno. Mezin§rodn² obchod a pr§vo. 

¶ Mgr. Ġtef§nik Peter, LLM, Praha 4. LL.M. 

¶ Ing. Bc. Vaġek Ladislav, Ġenov u Ostravy. MBA lidsk® zdroje. 

¶  Ing. Bc. VeselĨ Daniel, Praha 9. Master of law a public law. 
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NEODPOVĚDĚLI / ZDŮVODNĚNÍ 

¶ Ing. Badin Roman, Tuchlovice. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, je velmi 
zanepr§zdnŊn. 

¶ MUDr. Bartoġ JiŚ², Roztoky u Prahy. Nem§ z§jem, jsou vyt²ģeni - hovoŚit bŊhem 
ordinaļn²ch hodin nelze. 

¶ Mgr. Caha ZdenŊk, Ph.D., Srubec. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Ing. Danielis Michal, Trutnov. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, nem§ na tohle 
vŢbec ļas. 

¶ Drazan Dalibor, Praha 5. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ JUDr. Eichler LudŊk, Praha 4. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, vġe hodnot² na 
jedna, ale nem§ ļas. 

¶ Ing. Mgr. Gedayov§ M§ria, MBA, 
Statenice. 

Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, nem§ r§da 
rozhovory s nahr§v§n²m. 

¶ Mgr. H§tlov§ Eva, Praha 4. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, nechce se k tomu 
vyjadŚovat. 

¶ Bc. Hirschnerov§ Mark®ta Nat§lie, DiS., 
Doln² Dunajovice. 

OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Mgr. Hor§k Lubomir, Praha 6. OpakovanŊ nedovol§no 3x (nevzal ani v 
dohodnut®m term²nu). 

¶ Ing. Hroch Karel, Praha 6 - Vokovice. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Mgr. Hruġkov§ Yveta, PŚerov nad Labem. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ MUDr. ChaloupeckĨ JiŚ², DobŚichovice. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, ale Đstav pr§va 
vġude doporuļuje, na vġechny odpovŊdi 
extr®mnŊ kladn® odpovŊdi. 

¶ Ing. Jaroġov§ KateŚina, Praha 4 Chodov. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ PhDr. Kamitz Jakub, Praha 4. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k. 

¶ Karmaz²n Petr, BBA, Praha 6. OpakovanŊ nedovol§no 3x (nevzal ani v 
dohodnut®m term²nu). 

¶ Mgr. Kn§pek Pavel, Dresden. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, na ankety nem§ 
ļas ani prostor. 

¶ Kocourek Petr, Praha. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, nedok§ģe na 
tyhle vŊci odpovŊdŊt. 

¶ Mgr. KoġŠ§l Daniel, Praha 4. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 
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¶ Mgr. Kot David, Hradec Kr§lov®. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Kruglova Olena, Bc., Praha. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ MUDr. Leġt§k J§n, CSc, FEBO, MBA, 
LL.A, FAOG, Praha. 

Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, je ve spr§vn² radŊ 
¼stavu, tud²ģ to nen² nutn®. 

¶ Ing. Mikeskov§ KateŚina, Praha 3. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ JUDr. Mokr§ Jitka, Praha 9. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Petsinis Tom§ġ, MBA, Praha 1. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Ing. et Ing. Polļ§k Marek, Brno. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ Pt§ļek Miroslav, Bc., Ļerven® Janovice. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, byl tam pouze 
mŊs²c, neumŊl by to objektivnŊ posoudit. 

¶ MUDr. řehula Michal, MBA, Brno. Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, teprve zaļal a 
hned onemocnŊl, tud²ģ nic nev². 

¶ PhDr. Schorm Oswald, Praha 2. OpakovanŊ nedovol§no 5x. 

¶ SĨkora Miroslav, Bc., Praha 8. OpakovanŊ nedovol§no 3x (nevzal ani v 
dohodnut®m term²nu). 

¶ Ġul§kov§ Lucie, Praha. OpakovanŊ nedovol§no 4x. 

¶ PaedDr. Ing. VeselĨ Josef, Ph.D., MBA, 
Praha 7. 

Nem§ z§jem vyplnit dotazn²k, nechce bĨt 
nahr§vanĨ, ale po vġech str§nk§ch spokojenĨ. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

KDY BYLO STUDIUM ZAHÁJENO?  
 



 

7 
 

 
 

Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

2013 65,9% 27 

2014 31,7% 13 

jindy (uveŅte pros²m kdy) 2,4% 1 

CELKEM 100% 41 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „JINDY“: 
 
¶ V roce 2010. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

JAK JSTE SE O ÚSTAVU PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY, O.P.S. DOZVĚDĚL(A)? 
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Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

na internetu 59,3% 29 

na z§kladŊ doporuļen² 20,4% 10 

jinak (uveŅte pros²m jak) 4,1% 2 

z tiskov® inzerce 4,1% 2 

nev²m, nevzpom²n§m si 4,1% 2 

z reklamn² tabule / billboardu 2,0% 1 

z let§ku v naġ² schr§nce 2,0% 1 

pŚ²mĨm osloven²m ze strany ¼stavu 2,0% 1 

jiģ jsem je znal(a) 2,0% 1 

CELKEM 100%  49* 

*možnost uvést více odpovědí 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „JINAK“: 
 

¶ DŊlal jsem tam uģ tŚet² kurz. 

¶ V²cem®nŊ jsem se d²val na internet na recenze na studium MBA a nejprve jsem si udŊlal 

mezistupeŔ BBA, pak jsem naġel Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy, kterĨ m§ spoustu certifikac² 

kvality a i reference v r§mci bĨvalĨch studentŢ mŊ pŚivedlo k tomu, ģe jsem se tam pŚihl§sil 

ke studiu MBA. 

 
 
 

CO BYLO PRO VOLBU ÚSTAVU PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY, O.P.S. ROZHODUJÍCÍ? 
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Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

jinĨ dŢvod (uveŅte pros²m jakĨ) 26,2% 17 

schopnost splnit vysok® n§roky a poģadavky 12,3% 8 

kvalitn² sluģby 10,8% 7 

dobr® reference 9,2% 6 

cena 7,7% 5 

pŚ²jemnĨ person§l 7,7% 5 

kvalitn² pŚedn§ġej²c² 6,1% 4 

doporuļen² 6,1% 4 

lokalita 3,1% 2 

kvalitn² produkty 3,1% 2 

d®lka studia 3,1% 2 

nev²m, jiģ si nevybavuji 3,1% 2 

vĨbŊrov® Ś²zen² 1,5% 1 

CELKEM 100%  64* 

*možnost uvést více odpovědí 

PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „JINÝ DŮVOD“: 
 

¶ Renom® ¼stavu, kterĨ je na trhu uģ asi 10 let. 

¶ Ģe je to specializace pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch zaŚ²zen². 

 

 

¶ Po tŚet² kdyģ jsem to dŊlal, tak uģ jsem vŊdŊl, o co jde, takģe o kvalitu a ģe to tam je jak si 

pŚedstavuji, vyhovovalo mi to tak. 
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¶ L²bilo se mi, ģe je to ¼stav pr§va, protoģe pracuji ve ġkolstv² a pŢsobilo to na mŊ solidnŊ. 

Zavolala jsem tam, ptala jsem se, jak je to n§roļn® to studium, zjiġŠovala jsem si nŊjak® 

informace, jestli na to budu staļit z hlediska znalost² PC. Byla tam hroznŊ ochotn§ pan² 

inģenĨrka Markov§ a vġechno mi to povŊdŊla. 

¶ Certifikace zahraniļn². 

¶ Dobr§ zkuġenost z pŚedchoz²ho studia. 

¶ ChtŊl jsem nŊco studovat a zaujaly mŊ jejich webov® str§nky. 

¶ Bonusy, kter® nab²zela. 

¶ Moģnost distanļn²ho studia, nemus² bĨt prezenļn². 

¶ Rozhoduj²c² byla n§plŔ toho studia, protoģe mi vyhovuje k profesn²mu zamŊŚen². 

¶ Studuji pr§vo pro rozġ²Śen² a prohlouben² znalost². 

¶ VzdŊlat se. 

¶ Obor, jinde nebyl. 

¶ Okamģit® rozhodnut², dlouho jsem uvaģoval o studiu MBA a zn§mĨ mi to doporuļil, v pravou 

chv²li jsem se o n² dozvŊdŊl, shoda okolnost². 

¶ MŊl jsem pocit, ģe to chci zkusit. 

¶ Nev²m, n§hodnĨ vĨbŊr. 

¶ Platila to za mŊ firma. 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „KVALITNÍ SLUŽBY“: 
 

¶ Ta kvalita, ģe ta ġkola m§ platn® udŊlan® ISA atd., to bylo plus, m§m zn§m®, kteŚ² studovali 

na Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy a to bylo asi nejv²ce. PotŚeboval jsem studium, kter® mi 

umoģn² bĨt flexibiln² i k pr§ci a ne jenom ke studiu, ļili jsem nemohl volit tu variantu klasickou 

tu tŚ²letou a pŊtiletou a to byl dalġ² faktor, co mi Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy nab²dnul. 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „KVALITNÍ PŘEDNÁŠEJÍCÍ“: 
 

¶ Kvalitn² kantoŚi, kter® jsem znal, lektoŚi dobŚ², dobr§ atmosf®ra, pŚ²jemn² lidi a profesionalita 

se kterou vystupuj². 

¶ Kvalitn² lektoŚi. 

¶ Jm®na pŚedn§ġej²c²ch, nŊkter® jsem znal a zaruļovalo to aspoŔ urļitou kvalitu. 

¶ Kdo tam vyuļuje. 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „DÉLKA STUDIA“: 
 

¶ PotŚeboval jsem studium, kter® mi umoģn² bĨt flexibiln² i k pr§ci a ne jenom ke studiu, ļili 
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jsem nemohl volit tu variantu klasickou tu tŚ²letou a pŊtiletou a to byl dalġ² faktor, co mi Đstav 

pr§va a pr§vn² vŊdy nab²dnul. 

¶ D®lka studia. 

 
 



 

12 
 

 

BYLO PRO VÁS PŘI VÝBĚRU STUDIA ROZHODUJÍCÍ, ŽE ÚSTAV PRÁVA A 

PRÁVNÍ VĚDY MÁ ZNAČKU KVALITNÍ FIRMA?  

 

 

 

Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

ANO 56,1% 23 

NE 43,9% 18 

CELKEM 100% 41 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „ANO“: 
 

¶ To urļitŊ. Uvedeno 4x. 

¶ SamozŚejmŊ, i to jsem bral v ¼vahu, ale samozŚejmŊ nebylo to ¼plnŊ nejpodstatnŊjġ², ale byl 

to kladnĨ bod. 

¶ SamozŚejmŊ, pokud do nŊļeho investujete vlastn² pen²ze, tak se vģdycky snaģ²te v oblasti 

vzdŊl§v§n² si ovŊŚit nez§visl® ovŊŚen². 

¶ Tak jako urļitŊ jsem se na to d²val, jestli maj² certifik§ty, ale j§ jsem mŊl doporuļen² od 

kamar§da, takģe jsem vŊdŊl, ģe je tam kvalitn² vĨuka. 

¶ To bylo dalġ², co jsem zjiġŠovala. PŚesnŊ tak. 

¶ Bylo to jedno z krit®ri². Pomohlo mi to pŚi volbŊ. 

¶ Bylo, prohl²ģela jsem si vġechny jejich dokumenty. 

¶ Bezesporu. 

¶ Do jist® m²ry ano. 



 

13 
 

 

¶ Mysl²m, ģe ano. J§ jsem se tak nŊjak d²vala na tŚi a ti to nemŊli, takģe ļ§steļnŊ to rozhodlo. 

¶ Urļil mi to zamŊstnavatel, ale urļitŊ asi ano. 

¶ Zaob²ral jsem se sp²ġ nab²dkou pŚedmŊtŢ a kvalitou vyuļuj²c²ch lektorŢ. SamozŚejmŊ jsem i 

pŚihl²ģel, jak® m§ ġkola jm®no, ale nehraje to u mŊ hlavn² roli. 

 

 

PŘÍMÉ KOMENTÁŘE ZÁKAZNÍKŮ U ODPOVĚDI „NE“: 
 

¶ Pro mŊ ne. Uvedeno 3x. 

¶ PopravdŊ nebylo to rozhoduj²c², ale zaregistroval jsem to, vŊdŊl jsem to, t²m p§dem mŊ to 

ovlivnilo. 

¶ PŚizn§m se, ģe jsem nehodnotil tuto znaļku, ale rozhodnŊ jsem studoval reference a lidi, kteŚ² 

touto ġkolou proġli. Takģe urļitŊ kvalita ano, ale tuto znaļku, to se pŚizn§m, ģe jsem v t® 

dobŊ jeġtŊ nepostŚehl. 

¶ Mysl²m si, ģe ji z²skali aģ bŊhem m®ho studia. Ale vŊtġ² prioritou byly m® pŚedchoz² 

zkuġenosti. 

¶ Hledal jsem nŊkoho solidn²ho, ale znaļky jsem neŚeġil. 

¶ To nev²m, toho jsem si asi nevġiml, nŊjak jsem to nesledoval. 

¶ Abych Śekl pravdu, tak jsem ani nevŊdŊl, ģe m§ tu znaļku. 

¶ Nev²m, jestli to v t® dobŊ uģ mŊli nebo nemŊli. 

¶ Neznala jsem do t® doby. 

¶ O tom jsem nevŊdŊla. 

¶ Rozhoduj²c² to nebylo. 

¶ Toho jsem si vŢbec nevġimla. 

¶ NevŊdŊl jsem. 

¶ Rozhoduj²c² ne, ale vġiml jsem si znaļky. 
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HODNOCENÍ KVALITY ÚSTAVU PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY, O.P.S. A VÝUKY 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 70,7% 29 

2 26,8% 11 

3 0,0% 0 

4 0,0% 0 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 2,5% 1 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,28 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE (řazeno dle známky hodnocení): 
 

¶ 1, jedniļka. Uvedeno 16x. 

¶ 1*, skvŊl§, odborn²ci na sv®m m²stŊ, l®pe jsem si vybrat nemohla. Jedniļka s hvŊzdiļkou. 

¶ 1, to byli profesion§lov®. 

¶ 1, jedna, vysoce kvalitn² cel® studium. 

¶ 1, jedna, Śada vyuļuj²c²ch je z Karlovy univerzity, nebo jinĨch pr§vnickĨch fakult, nebo jsou to 

odborn²ci z praxe. Jsou to opravdu dobŚ² lektoŚi. 

¶ 1, jedna, jsem nadm²ru spokojenĨ. Seznamuji se s literaturou, se kterou by mŊ ani nenapadlo 

sezn§mit, kdybych nestudoval, a samozŚejmŊ se setk§v§m i se zaj²mavĨmi lidmi. Pro mŊ je 

to obrovskĨm pŚ²nosem. 

¶ 1, jedna, jsem moc spokojen, jeġtŊ studuji i jin® ġkoly a tady je to nŊco jin®ho. 

¶ 1, j§ si mysl²m, ģe to byla jedniļka, byl jsem spokojenĨ, velmi spokojenĨ. 
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¶ 1, tak tam mŢģu jedna, Ś²kal jsem, ģe jsem byl spokojenĨ. 

¶ 1-, jedna. Moģn§ jedna m²nus, vģdy je co zlepġovat. Ale nem§m vĨhrady. 

¶ 1-, jedna m²nus. Ne se vġemi jsem byla aģ tak spokojen§, ģe by to bylo pozitivn² hodnocen². 

NŊkteŚ² lektoŚi nebyli na takov® ¼rovni, jak bych oļek§vala. 

¶ 1-, mezi jedniļkou a dvojkou, navrhovala bych moģn§ troġku lepġ² orientaci na tu literaturu, 

kterou oni tam maj² k dispozici. 

¶ 1-, urļitŊ jedniļka nebo dvojka, ono tam z§leģ² vģdy na osobnosti toho pŚedn§ġej²c²ho, v²m, 

ģe pouze jsem se setkal s jedn²m - pouze v jednom z deseti pŚedmŊtŢ. Ten vyuļuj²c² - byl to 

uģ starġ² p§n, jehoģ vĨklad nebyl nŊkdy zcela srozumitelnĨ, ale v²m, ģe na to Đstav pr§va a 

pr§vn² vŊdy reagoval a na tento pŚedmŊt po t®, jsem se dozvŊdŊl, dal jin®ho vyuļuj²c²ho. J§ 

jsem se s t²m vyuļuj²c²m setkal potom v jin®m pŚedmŊtu a mus²m Ś²ct, ģe byl prvotŚ²dn², takģe 

skuteļnŊ Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy o to db§. Jedna m²nus. 

¶ 1-, urļitŊ se to bl²ģ² jedna aģ dvŊ, kvalita byla dobr§, mŊli dobr® lektory, u nich je to o tom, ģe 

tam pŚedn§ġej² externist® a ti jsou na vysok® ¼rovni. 

¶ 2, ono to je tak, ģe po str§nce znalosti lektorŢ to vid²m na jedniļku, probl®m malinko vid²m v 

tom, ģe pŚece jenom to studium, kter® je zkr§cen® na dva semestry, tak nelze rozt§hnout, ģe 

danĨ pŚedmŊt m§me rozdŊlenĨ tŚeba na ġest aģ sedm pŚedn§ġek, ale je to v²cem®nŊ dŊlan® 

sp²ġe bŊhem t® hodiny, podle tady toho krit®ria bych to dal sp²ġe na dvojku, je to z dŢvodu 

toho zkr§cen®ho roļn²ho studia. 

¶ 2, dvojka, nesed² mi vġichni lektoŚi, ale pŚev§ģn§ vŊtġina jsou lid® na sv®m m²stŊ. 

¶ 2, dvojka, m§m vĨhrady, ale jsou to jen drobnosti napŚ. nŊkteŚ² lektoŚi. 

¶ 2, dvojka, nejsem spokojen§ s nŊkterĨmi uļiteli. 

¶ 2, vĨraznŊ, nebo speci§lnŊ jsem nespokojenĨ nebyl, ale mus²m d§t dvojku. 

¶ 2, zvĨġit kvalitu tŊch pŚedn§ġej²c²ch, v nŊkterĨch oborech asi ano. 

¶ 2, v²ce ļasu na ty pŚedmŊty, kter® tam jsou. 

¶ 2, nev²m, asi ta kvalita vzdŊl§v§n². 

¶ 2, obļas tam nŊjak® nedodŊlky jeġtŊ maj², tak dvojka. NŊkdy je probl®m s materi§ly, oni tŚeba 

doporuļuj² nŊjakou literaturu, kter§ uģ se ned§ sehnat, ale to je asi vġude. 

¶ 2-, podle rozptylu vyuļuj²c²ch od jedniļky do pŊtky. Dva m²nus. Rozhoduj²c² bylo to, ģe 

jednotliv² vyuļuj²c² mŊli rŢzn® n§roky na zpracov§n² prac², na doch§zku. NŊkdo to jen 

odpŚedn§ġel, nŊkdo to mŊl v²ce interaktivn². Byla tam vŊtġ² nejednotnost, takģe studenti 

nevŊdŊli, co je ļek§. Ale tak to je na vŊtġinŊ VĠ. 

¶ 2-, dvŊ m²nus, uļebny, byl tam vģdycky mizernĨ vzduch, a hodnŊ lid² na mal®m m²stŊ. 

¶ Nelze hodnotit, z§leģ² pŚedmŊt od pŚedmŊtu, nejde to pauġalizovat v tuhle chv²li, jsou 

pŚedmŊty, kter® vyuļuj² profesion§lov®, jsou pŚedmŊty, kter® vyuļuj² lid®, kteŚ² by vŢbec  

nemŊli co dŊlat ve ġkolstv². NeŚ²k§m, ģe nechci hodnotit, ale nelze to pauġalizovat. 
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HODNOCENÍ KVALITY POSKYTNUTÝCH SLUŽEB 
 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 87,8% 36 

2 9,8% 4 

3 2,4% 1 

4 0,0% 0 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 0,0% 0 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,15 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE (řazeno dle známky hodnocení): 
 

¶ 1, jedniļka. Uvedeno 13x. 

¶ 1, spokojenost. Uvedeno 2x. 

¶ 1**, skvŊl®, pan² inģenĨrka Markov§ vģdy ochotn§ a s ¼smŊvem, to nem§ chybu. Dala bych 

jedniļku s hvŊzdiļkami a podtrģenou. 

¶ 1*, jedniļka s hvŊzdiļkou. 

¶ 1+, jedna. Co se tĨk§ administrativn²ho zabezpeļen², tak komunikuji jen s jednou osobou, 

coģ je vedouc² studijn²ho oddŊlen², tak tam je to jedna plus, nen² co zlepġovat. 

¶ 1, jedna, nestŊģuji si. Maxim§ln² vyjit² vstŚ²c. 

¶ 1, excelentn². 

¶ 1, jedna, perfektn². 
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¶ 1, jedna, servis je vĨbornĨ. 

¶ 1, jedna, naprosto na vĨbornou. 

¶ 1. vġechno na profesion§ln² ¼rovni. 

¶ 1, jedna, j§ si mysl²m, ģe v r§mci moģnost², kter® mŊli t²m, ģe to byl novĨ vzdŊl§vac² nebo 

dosud je relativnŊ nov§ vzdŊl§vac² instituce, tak bych ji hodnotil vĨbornŊ. 

¶ 1, jedna. Studijn² oddŊlen² pracuje, jako jsem jeġtŊ nevidŊl, ģe by nŊkde pracovalo. D§ se s 

nimi spojit, vġechno domluvit - perfektn². 

¶ 1, asi dva, nev²m, co zlepġit, tak dejte jedna. 

¶ 1, jedna, tam samozŚejmŊ nen² co Śeġit. 

¶ 1, jedna, velmi dobŚe. 

¶ 1, taky jedniļka. To funguje velice dobŚe. 

¶ 1, pro mŊ jsou dŢleģit® internetov® str§nky, ty funguj² dobŚe, vkl§dat semin§rn² pr§ce se d§ 

taky dobŚe, takģe tam nem§m ģ§dnĨ negativn² poznatek. 

¶ 1, to sam®, jedniļka, bez probl®mŢ, vġechno v poŚ§dku. 

¶ 1, jedna. MŊ vģdy vyġli ve vġem vstŚ²c. 

¶ 1, jedna. V poŚ§dku. 

¶ 1, stejnŊ, vġechno bez probl®mŢ, jedniļka. 

¶ 1-, tam je to jedniļka, tam kdyģ nŊco potŚebuji, eventu§lnŊ se spoj²m s jejich asistentkou, 

kter§ poskytne veġker® podklady, maj² knihovnu, kontakt na lektory, takģe naprosto funkļn², 

nŊco jako jedna, dva, nŊco mezit²m. 

¶ 2, rychlost komunikace, jinak super, nic dramatick®ho. 

¶ 2, tak® dva, obļas v§zlo zas²l§n² nŊjakĨch materi§lŢ, ale to se teŅ zlepġilo, to bylo ze 

zaļ§tku. 

¶ 2, dva, asi bych Śekl, ģe jak se teŅ odstŊhovali, tak to nen² tak dobŚe dostupn®. 

¶ 2, dvojka. Kdybych pŚemĨġlel nad pŚedmŊty a okruhy, kter® tam byly, tak bych nŊco 

vymyslel, ale zrovna teŅ si nemohu nic vybavit. J§ jsem byl v²cem®nŊ spokojenĨ. 

¶ 3, za tŚi, rozumnŊjġ² komunikaci, l®pe veden® webov® str§nky, individualizovanĨ pŚ²stup ke 

studentovi. 
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HODNOCENÍ KVALITY KOMUNIKACE 
 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 95,1% 39 

2 2,4% 1 

3 2,4% 1 

4 0,0% 0 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 0,0% 0 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,07 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE (řazeno dle známky hodnocení): 
 

¶ 1, jedniļka. Uvedeno 16x. 

¶ 1, vĨborn§. Uvedeno 3x. 

¶ 1, nebyl probl®m. Uvedeno 3x. 

¶ 1*, jedna s hvŊzdiļkou. 

¶ 1, jedniļka, perfektn². 

¶ 1, jedna, ta byla vynikaj²c². 

¶ 1, jedna, taky skvŊl®. 

¶ 1, jedna, bezva, opravdu na ¼rovni. 

¶ 1, jedna, pan² inģenĨrka Markov§ je ļlovŊk, s kterĨm komunikujeme elektronicky, nebo kdyģ jsme 

byli ¼ļastni ve ġkole, tak je vynikaj²c². 
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¶ 1, jedna, velmi dobr§. 

¶ 1, komunikace byla fajn, ale mohli by zaŚadit jeġtŊ v²ce kvalifikovanĨch odborn²kŢ. 

¶ 1, tak® za jedna, vġechno v pohodŊ, Ś²k§m spokojenost, proto jsem tam uģ po tŚet² za sebou. 

¶ 1, jedna. Informace jsou poskytov§ny studentŢm prostŚednictv²m emailov®, nebo osobn² 

komunikace. Nen² zde ģ§dnĨ probl®m. 

¶ 1, jedna, komunikace funguje. 

¶ 1, kdyģ vezmu jejich vyt²ģen², tak za jedna. 

¶ 1, v poŚ§dku, jedniļka. 

¶ 1, jedna, dobrĨ. 

¶ 1-, velkĨ rozptyl. Ani dva, ani jedna. Jedna m²nus. 

¶ 1-, ta je tak® na velice dobr® ¼rovni, veġker® pŚedn§ġky, kter® se pl§nuj², m§m dopŚedu v mailu, 

takģe nen² probl®m s t²m, ģe bychom nŊco nemŊli k dispozici. M§m i pŚ²stup na svŢj ¼ļet v r§mci 

Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy ke staģen², informace o pŚedn§ġk§ch a o studiu atd., takģe j§ to vid²m 

dobŚe celkovŊ. LektoŚi dostanou dvojku a to jenom, protoģe je to zkr§cen® studium a nen² aģ tolik 

prostoru probrat s t²m lektorem ¼plnŊ vġechno, takģe nen² to ļist§ dvojka, nŊco jako jedna m²nus. 

¶ 1-, jedna m²nus, celkovŊ velk§ spokojenost, opravdu jen ty prostory, kter® maj², to asi nen² 

pŚedmŊtem tohohle, uģ nejsou dnes ¼plnŊ vyhovuj²c², ale jinak super. 

¶ 2, dvojka, u nŊkterĨch lektorŢ by bylo co zlepġit, ale nejedn§ se o nic fat§ln²ho. Jinak kvalita 

lektorŢ je skvŊl§ ï napŚ. doc. Urban, doc. B²lĨ, JUDr. Jouza = skvŊl® pŚedn§ġky. MŢj konzultant 

DP prof. Musil se mi dostateļnŊ vŊnoval. 

¶ 3-, to bude v²cem®nŊ dost odvisl® od toho pŚedchoz²ho, tŚi, ļtyŚi, tam prostŊ ta komunikace fakt 

v§zne. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

20 
 

 

HODNOCENÍ CHOVÁNÍ PRACOVNÍKŮ A ZAMĚSTNANCŮ 

 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 100,0% 41 

2 0,0% 0 

3 0,0% 0 

4 0,0% 0 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 0,0% 0 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,00 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE: 
 

¶ 1, jedniļka. Uvedeno 21x. 

¶ 1, jedna. Spokojenost. Uvedeno 2x. 

¶ 1**, kdyby ġla jedniļka se dvŊma hvŊzdiļkami, tak asi tak. 

¶ 1*, jedniļka s hvŊzdiļkou. 

¶ 1, excelentnŊ, bez probl®mŢ. 

¶ 1, zase jedniļka, naprosto perfektn². 

¶ 1, jedna, vĨbornĨ. 

¶ 1, jedna, vynikaj²c². 

¶ 1, velmi vstŚ²cn², velmi seri·zn², vġechno vŊd², porad². Dobr®. 
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¶ 1, ta je zat²m profesion§ln², zat²m, kdyģ jsem se potkal s nŊkĨm z lektorŢ nebo i s veden²m 

z Đstavu, tak m§m dobrĨ pocit, nem§m probl®my s nikĨm. MŢģeme d§t jedniļku, proto 

uvaģuji o dalġ²m studiu v pŚ²ġt²m roce na Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy. 

¶ 1, profesion§ln², nebyl ģ§dnĨ probl®m. 

¶ 1, tak® jedniļka, mus²m Ś²ct, ģe jsou vġichni vstŚ²cn² a ochotn². 

¶ 1, bezprobl®mov², absolutnŊ bezprobl®mov², nebyl probl®m, kterĨ by se nedal Śeġit, 

jedniļka. 

¶ 1, dobr§, opravdu tak® jedniļka. 

¶ 1, j§ se tam v²cem®nŊ kromŊ vyuļuj²c²ch s nikĨm nepotk§v§m, takģe tam probl®m nikdy 

nebyl. Tam bez probl®mŢ, jedna. 

¶ 1, jedna, stejnŊ, l²b² se mi. 

¶ 1, jedna, pokud je nŊjakĨ probl®m, tak to Śeġ²me s vedouc² studijn²ho oddŊlen², pan² 

inģenĨrkou Markovou. Je to v poŚ§dku. 

¶ 1, jedna, tam nen² absolutnŊ ģ§dnĨ probl®m. 

¶ 1, tam to bylo v pohodŊ. 

¶ 1-, v podstatŊ tak® mezi jedniļkou a dvojkou. To uģ jsou subjektivn² z§leģitosti, to se sloģitŊ 

vysvŊtluje, dejme tomu mysl²m si, ģe jsem byl pŚi jednom hodnocen² poġkozenĨ jen proto, 

ģe jsem odevzdal pr§ci ve vyġġ² verzi softwaru, konkr®tnŊ Wordu, zkouġej²c² nebyl takto 

vybaven a jemu se tzv. rozsypalo form§tov§n² a poġkodil mŊ podle mŊ na hodnocen², 

protoģe j§ jsem to psal ve Wordu 2010 a on si to otevŚel ve starġ²ch verz²ch a Śekl, ģe pr§ce 

nem§ spr§vnou grafickou ¼pravu, coģ nebyla pravda, protoģe j§ jsem to v tom Wordu 2010 

mŊl, ale to jsou subjektivn² drobnosti, Śekl bych. 
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HODNOCENÍ SCHOPNOSTI DODRŽOVÁNÍ DOHOD 
(SLÍBENÁ CENA, TERMÍNY DODÁNÍ, TERMÍNY ZKOUŠEK, APOD.) 

 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 95,2% 39 

2 2,4% 1 

3 0,0% 0 

4 0,0% 0 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 2,4% 1 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,03 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE (řazeno dle známky hodnocení): 
 

¶ 1, jedniļka. Uvedeno 11x. 

¶ 1, bez probl®mŢ. Uvedeno 11x. 

¶ 1, jedna. Vģdy platilo, na ļem jsme se dohodli. Uvedeno 3x. 

¶ 1, vġechno je v poŚ§dku. Uvedeno 3x. 

¶ 1, jedna, bez vĨhrad. Uvedeno 2x. 

¶ 1**, tak® jedna s nŊkolika hvŊzdiļkami. 

¶ 1, jedna, co bylo napl§novan® dopŚedu, to dopadlo, a kdyģ mŊlo nŊco odpadnout, tak to bylo 

adekv§tnŊ v maxim§ln²m pŚedstihu sdŊleno. 

¶ 1, jedna, vġe je bezvadn®. 
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¶ 1, zat²m to klaplo, jak mŊlo, kdyģ se dal nŊjakĨ term²n, kdyģ tŚeba n§hodou z dŢvodu menġ² 

popt§vky o dan® t®ma se term²n zruġil, tak se napsal term²n n§hradn², ļili nebyl jsem 

ochuzen o nŊjakou pŚedn§ġku, takģe tam to funguje perfektnŊ. Jedniļku. 

¶ 1, vġechno fungovalo, to bylo v poŚ§dku, jedniļka urļitŊ. 

¶ 1, jedna, j§ ģ§dn® probl®my nem§m, vych§zej² i vstŚ²c, pokud je ļlovŊk zamŊstnanĨ a mus² 

Śeġit na prvn²m m²stŊ zamŊstn§n², a pak svoje soukrom². 

¶ 1, jedna, velmi dobŚe. Bez jakĨchkoli pŚipom²nek. 

¶ 1, jedna, zat²m jsem nemŊl negativn² zkuġenost. 

¶ 1-, v tom vzdŊl§v§n² je to vģdycky takov® dynamick®, tzn. Ś²ct nŊco o nŊļem, ģe to je 

absolutn² spokojenost je zav§dŊj²c², takģe moģn§ jedna m²nus. 

¶ 2, kromŊ disertaļn² pr§ce vġechno za jedna. Ta to srazila na tŚi, ale jenom jedna jedin§ 

pr§ce. Konkr®tnŊ, poslala jsem konzultantovi disertaļn² pr§ci a odpovŊdŊl mi aģ za mŊs²c a 

jeden den. Takģe pak velkĨ ļasovĨ pres, nebyl ļas do opravy. 

¶ Nelze hodnotit. Nem§ z§jem, j§ m§m na pŢl roku odklad, takģe zkouġky jsem jeġtŊ nedŊlala, 

teprve mŊ to ļek§, tak nemohu hodnotit. 
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HODNOCENÍ ŘEŠENÍ PŘÍPADNÝCH PROBLÉMŮ 

 

 

Hodnocen² / udŊlen§ zn§mka Procentu§ln² pod²l Poļet 

1 51,3% 21 

2 0,0% 0 

3 0,0% 0 

4 2,4% 1 

5 0,0% 0 

Nelze hodnotit 46,3% 19 

CELKEM 100% 41 

 
HODNOCENÍ: 1,14 
 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE (řazeno dle známky hodnocení): 
 

¶ 1, nastaly z m® strany a Śeġili jsme ihned. Takģe urļitŊ maxim§ln² spokojenost. 

¶ 1, mŊl jsem tam teŅ jeden, ģe jsem teŅ v zahraniļ² a to vĨbornŊ, to zvl§dli skvŊle. Jedniļka. 

¶ 1, byly urļitŊ Śeġeny vstŚ²cnŊ, promptnŊ a na odpov²daj²c² ¼rovni. TŚeba ten pŚ²pad co jsem 

pŚed chvilkou popisoval, tak v podstatŊ pak jsme se dohodli, ģe budu pr§ce odevzd§vat ve 

form§tu PDF, tud²ģ to nebude z§visl® na softwaru toho opravuj²c²ho. Jedniļka. 

¶ 1, se vġemi probl®my relativnŊ rychle se zkuġenostmi, kter® m§m pŚi vysokoġkolsk®m 

vzdŊl§n² a efektivnŊ vyŚeġen®. Jedniļka. 

¶ 1, j§ mysl²m, ģe to Śeġili pomŊrnŊ operativnŊ a rychle, takģe tak® za jedna. 

¶ 1, jedna, co jsem potŚeboval vyŚeġit, bylo vyŚeġeno k m® spokojenosti. 

¶ 1, jedna. Co jsem potŚeboval, to jsem s nimi zat²m vyŚeġil. Tady nen² absolutnŊ ģ§dn§ vĨtka. 
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¶ 1, jedna, jednou se mi omylem stalo, ģe jsem nŊco neodeslal vļas, ale obratem se vġe 

vyŚeġilo. 

¶ 1, jedna, pokud nastaly, tak byly obratem vyŚeġen®. Vġe bez probl®mŢ. 

¶ 1, jedna, probl®my nastaly sp²ġ z m® strany, kdyģ jsem potŚeboval posunout term²ny. Vģdy 

vyġli v mŢj prospŊch, jak jsem j§ potŚeboval. 

¶ 1, jedna, stŊhovala jsem, tud²ģ jsem nestihla odevzdat vġechnu pr§ci a vyġli mi vstŚ²c. 

¶ 1, jedna, velice rychle se vġe vģdy vyŚeġilo. 

¶ 1, jednou jsem mŊla nŊjakĨ pŚeklep na faktuŚe a okamģitŊ se to vyŚeġilo. 

¶ 1, mŊl jsem odklad o tŚi ļtvrtŊ roku, protoģe jsem musel kvŢli pr§ci vycestovat do zahraniļ². 

VyhovŊli mi, bylo vġechno v poŚ§dku, takģe j§ nem§m ģ§dnĨ probl®m. 

¶ 1, sem tam nŊjak® drobnosti, ale nic z§sadn²ho a vģdycky se to vyŚeġilo. 

¶ 1, tak® ihned, pokud jsme se na nŊļem domluvili, bez probl®mŢ, jedniļka. 

¶ 1, jedna, co jsem s nimi Śeġila, tak dopadlo dobŚe. 

¶ 1, nemysl²m, ģe bych to nazĨval probl®my, ale prostŊ to, co bylo k Śeġen² se Śeġilo prŢbŊģnŊ, 

takģe skuteļnŊ tam nebyl ģ§dnĨ probl®m, kterĨ bychom mohli pojmout jako skuteļnĨ 

probl®m. 

¶ 1, ani ne, drobnosti, Śeġen® rychle, v pohodŊ. 

¶ 1, jedna, ochotn². 

¶ 1, jedna. 

¶ 4, tady se probl®my neŚeġ², to je jeden z nejvŊtġ²ch probl®mŢ, takģe ļtyŚka. 

¶ Nelze hodnotit, probl®my nenastaly. Uvedeno 12x. 

¶ Nelze hodnotit. Uvedeno 4x. 

¶ Nelze hodnotit. Nenastaly ģ§dn® a mysl²m si, ģe kdyby nastaly, tak by to bylo kvalitnŊ vġe 

vyŚeġeno. S Đstavem pr§va a pr§vn² vŊdy je vysok§ ¼roveŔ spolupr§ce. 

¶ Nelze hodnotit, zat²m jsem probl®my ģ§dn® nemŊl, zaplaŠ P§n BŢh, nemusel jsem nic Śeġit, 

zat²m funguje vġechno dobŚe tak, jak by mŊlo fungovat, ale nem§m zat²m ģ§dnou zkuġenost, 

takģe nemŢģu hodnotit. 

¶ Nelze hodnotit, zat²m jsem probl®my nemŊl, probl®m bude jen se mnou, m§m teŅ pŢl roku 

skluz, tak to tam budu muset j²t zaŚ²dit. 
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CO SI MYSLÍTE O STUDIU MBA? 

¶ Mgr. Demļ§k Imrich, MBA, 
Praha 4. 

Dostalo se to z takov® exkluzivn² schr§nky do relativn² 
vyuģitelnosti, ovġem j§ jsem takov§ troġku b²l§ vr§na, 
protoģe dŊl§m ve st§tn² spr§vŊ a tam jsou dodnes jin® 
krit®ria postupu. 

¶ Fidrich Radek Vil®m, BBA, 
Praha 4 - ModŚany. 

Kdybych myslel, ģe je to ġpatn® studium, tak bych jej 
nestudoval. Je to o tom, ģe m§m moģnosti se studijnŊ 
realizovat v oboru, kterĨ mŊ zaj²m§. 

¶ Mgr. Fr¿haufov§ Jana, 
Uhersk® HradiġtŊ. 

Je to nab²dka v dneġn² dobŊ uģ zauģ²van§, mysl²m si, ģe 
postupem ļasu to bude z§kladn² potŚeba pro spoustu lid² z 
vrcholn®ho managementu. 

¶ Ing. Fukaļ Petr, Đst² nad 
Labem. 

Mysl²m si, ģe je to zaj²mavĨ doplnŊk vzdŊl§n², protoģe j§ 
jsem vysokou ġkolu konļil pomŊrnŊ pŚed uģ dost lety, takģe 
mnŊ to pŚineslo dost z t® odbornosti, i si mysl²m, ģe jsem tam 
potkal spoustu zaj²mavĨch lid², jak z Śad pŚedn§ġej²c²ch, tak 
v²ce spoluģ§kŢ. 

¶ Ing. Gajd§ļ Ivo, Tanvald. PŚin§ġ² spoustu novĨch poznatkŢ. 

¶ Mgr. Haltmar Miroslav, 
Ġumperk. 

Je to opravdu vŊc, kter§ V§m, pokud chcete studovat a nŊco 
pro sebe udŊlat a rozġ²Śit si obzor, uk§ģe velkĨ obzor, kde 
mŢģete m²t rezervy osobn², nebo ve firmŊ. 

¶ Bc. Hartman Jan, Praha 4. Je sp²ġ pro manaģery, j§ studuji pr§vn² obor, tak jsem se o to 
ani nezaj²mal. 

¶ HnaŠuk Michal, Praha - Libuġ. Pro mŊ je to nutnost v tuhle chv²li. 

¶ Ing. Houfek Miroslav, 
Borovany. 

J§ jsem mŊl doposud zamŊŚen² technick® a ke sv® profesi 
jsem si potŚeboval rozġ²Śit obzor i v jinĨch smŊrech, tud²ģ 
jsem si vybral studium na MBA. 

¶ Bc. Chlapec Jarom²r, Praha 
10. 

Nestuduji MBA, studuji LL.M. a to je k prohlouben² 
specializace dan®ho ļlovŊka. 

¶ Jetmarov§ Renata, Praha 8 - 
Doln² Chabry. 

NepotŚebuji to ke sv®mu profesn²mu zaŚazen², protoģe dŊl§m 
sama ve sv® firmŊ, ale chtŊla jsem z²skat nov® informace, 
srovnat krok v tomto oboru. 

¶ Klobouļn²k Hynek, UnhoġŠ. Mysl²m si, ģe je to super jak po teoretick®, tak po praktick® 
str§nce a pom§h§ mi to v praxi. 

¶ Klouļek Martin, ř²ļany. Ten studijn² obor, kterĨ dŊl§m je na pŢl manaģerskĨ a na pŢl 
odbornĨ, tzn. pr§vo a dalġ² technick® z§leģitosti, on nen² 
¼plnŊ ten mŢj obor ļistŊ manaģerskĨ, prostŊ klasick® MBA, 
jak si ho vŊtġina lid² asi pŚedstavuje, nejsou tam pŚedmŊty 
typu strategickĨ management apod. Takģe to co studuji, tak 
je opravdu zamŊŚeno v²ce profesnŊ. 
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¶ Mgr. MSc. Kºrºsi Miloġ, Brno. Jsem podnikatel, tak mi to d§v§ urļitĨ n§hled do pr§vn² 
formy, protoģe nejsem pŢvodem pr§vn²k a v pr§vn² oblasti se 
pohybuji. Z m®ho pohledu je tam mnoho modelŢ, kter® jsou 
pro moji pr§ci dŢleģit®. 

¶ MUDr. Koġļ§l Mojm²r, Praha 
10. 

S t²m nem§m ģ§dn® zkuġenosti, j§ bych chtŊl potom u V§s 
studovat MSC, to mŊ zaujalo v²ce. 

¶ Kub§tov§ Lenka, PŚeġtice. Douf§m, ģe mi to k nŊļemu bude, ģe to bude uģiteļn®. 

¶ Ing. KudŊlkov§ Radka, 
Holubice. 

DobrĨ. Kdybych si myslela, ģe to nen² dobr®, tak bych to 
nestudovala. 

¶ Kunc Petr, Praha 9. Jako dobr®, zd§ se mi, ģe je rozumn®. 

¶ Mgr. Lauermannov§ ZdeŔka, 
Brno. 

Dalo mnŊ opravdu hodnŊ, coģ jsem ani netuġila. 

¶ Lochman ZdenŊk MBA LL.M., 
Praha 3 - Vinohrady. 

J§ ho m§m hotovĨ, j§ jsem spokojenĨ. 

¶ RNDr. Louļkov§ Olga, Hul²n. Setkala jsem se s n§zorem, ģe v dneġn² dobŊ m§ MBA 
kaģdĨ, ģe se d§ koupit, ale j§ tento n§zor nesd²l²m. Vġechny 
pr§ce jsem poctivŊ psala, nev²m, jestli by ġlo, aby se to dalo 
koupit. 

¶ LouģeckĨ Petr, DiS., Praha 5. Kaģdop§dnŊ je to pŚ²nosn®. 

¶ Mgr. Markov§ Petra, Hradec 
Kr§lov®. 

D§ V§m hodnŊ, co se tĨļe vġeobecn®ho rozhledu, vzdŊl§n² i 
v pr§ci. Rozġ²Ś²te si svŢj obor, z²sk§te zkuġenosti a znalosti. 

¶ Martinka Bohuslav, Praha 16. V dneġn² dobŊ je to pŚ²nosn® pro absolventa. Je to zaj²mavĨ 
studijn² program. 

¶ Mgr. Melzerov§ Hana, Đst² 
nad Labem. 

Kdyģ bych si o tom nemyslela nic dobr®ho, tak bych se tam 
nehl§sila a eventu§lnŊ to nedokonļila, kdybych pominula ty 
pen²ze, co jsem do toho investovala. Ale mysl²m si, ģe to 
st§lo za to. 

¶ Menġ²kov§ Kamila, Praha 9 - 
Prosek. 

Ģe to mŢģe bĨt pŚ²nosn® profesnŊ. Takģe se ļlovŊk mŢģe 
dozvŊdŊt nebo zrevidovat v praxi. 

¶ Ing. Mrzkoġ Michael, Praha 5. Ģe je to asi pŚ²nosn®. 

¶ Mgr. Norkov§ Kl§ra, PŚelouļ. Pro veŚejnou spr§vu, pro tu oblast jakoby ¼Śedn²kŢ ve 
veŚejn® spr§vŊ je to asi pŚ²nosn® studium. 

¶ Ing. et Ing. Nov§k JiŚ², Praha 
6. 

Zaj²mav§ zkuġenost, kde porovnat zkuġenosti z praxe s 
ostatn²mi kolegy. 
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¶ Mgr. Nov§kov§ Lenka, 
Turnov. 

Pr§vŊ jsem se pro nŊj rozhodla, protoģe se mi to moc l²b². 
MŊla jsem obavy, jestli to ufinancuji a pak mi dŊlalo starosti, 
ģe je to soukrom§ instituce a j§ jsem za svŢj ģivot vģdycky 
chodila do instituc² st§tn²ch, nikdy ne do soukromĨch. Mile 
mŊ to pŚekvapilo. 

¶ Ing. NovotnĨ Radim, Ph.D., 
Praha 6. 

M§ to asi vĨznam. 

¶ Pek§rek Martin, Praha 9. Pro mŊ velmi inspirativn², protoģe jsou vŊci, kter® se ļlovŊk 
nenauļ² na vysok® ġkole a zjist² pr§vŊ na tomhle studiu. A je 
pro mŊ hodnŊ dŢleģit®, ģe je to zamŊŚeno do praxe, 
konkr®tnŊ na strategickĨ management a Ś²zen² firem. 

¶ Ing. PokornĨ Martin, TĨnec 
nad S§zavou. 

Je to prohlouben² dalġ²ho studia, protoģe jsem studoval 
finance a tohle mi pŚiġlo jako navazuj²c² a jeġtŊ k tomu l®ta 
dŊl§m v pojiġŠovnŊ, takģe zaj²mav® sklouben² studijn²ch a 
praktickĨch vŊc². 

¶ Ing. RepeckĨ Frantiġek, 
Dolany. 

Kdo m§ 30 let praxe, tak dŊl§ zrcadlo souļasn®ho stavu. 
Kaģd®mu d§ studium nŊco jin®ho. 

¶ Bc. RŢģiļka Hynek, Praha 8 - 
LibeŔ. 

Pro ļlovŊka, pro praxi, je to urļitŊ pŚ²nosn®. 

¶ Sedlak Milan, Dlouh§ Lhota. J§ jsem dokonļil BBA, ponŊvadģ j§ jsem potŚeboval k MBA 
ten mezistupeŔ, protoģe pracuji v oblasti obchodu jako 
manager, potŚebuji m²t profesn² zvĨġenou akreditaci a to 
jsem Śeġil volbou MBA. 

¶ Mgr. Semyrozum Ivanna, 
Teplice. 

MBA nestuduji, vybrala jsem si kurz LL.M., ano l²b² se mi i 
semin§Śe, prostŊ vyuļuj²c², bez probl®mŢ. 

¶ Mgr. Skryja Petr, Brno. Zvolil jsem je proto, ģe jsem si myslel, ģe mŊ to mŢģe nŊkam 
posunout, ģe si rozġ²Ś²m svoje vŊdomosti, a ģe se nŊjakĨm 
zpŢsobem obohat²m v m® praxi. Je to z m®ho pohledu posun 
v rozhledu d§l. 

¶ Mgr. Ġtef§nik Peter, Praha 4. J§ jsem mŊl teda LL.M.  UrļitŊ je to vĨhodn® pro studenta, 
protoģe kdyģ je nŊjakou dobu ze ġkoly, tak mu to pom§h§ 
rozġ²Śit obzory a zamŊstnavatel® to berou celkem v§ģnŊ. 

¶ Ing. Bc. Vaġek Ladislav, 
Ġenov u Ostravy. 

Mysl²m si, ģe to dŊlaj² velice dobŚe, protoģe m§m zkuġenost 
a informaci od jinĨch instituc² a dodavatelŢ a mysl²m si, ģe 
jak to prov§dŊj², tak to dŊlaj² velice dobŚe. 

¶  Ing. Bc. VeselĨ Daniel, Praha 
9. 

Prestiģn² vŊc. Jsou lid®, kteŚ² t²m smŊrem jdou. VŊŚ²m tomu, 
ģe je to pŚ²nos, i kdyģ jsem to s§m nestudoval. 
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PROČ BYSTE UPŘEDNOSTNIL MBA PŘED JINOU FORMOU VZDĚLÁNÍ? 

¶ Mgr. Demļ§k Imrich, MBA, Praha 4. Je to v²ce orientovan® na praxi a ļlovŊk, kdyģ to dŊl§ 
pŚi zamŊstn§n², coģ je mŢj pŚ²pad, tak by vŊci, kter® by 
se tĨkaly, Śekl bych pŚ²liġ teoretizov§n², nebo od vŊci 
odtaģit®, ani tak nŊjak nemŊl ļas a chuŠ dŊlat. 

¶ Fidrich Radek Vil®m, BBA, Praha 4 - 
ModŚany. 

M§m tady dobrou zkuġenost. Vyhovuje mi po vġech 
str§nk§ch. Toto vzdŊl§n² je vyloģenŊ zamŊŚen® na 
praxi a proto m§ pro mŊ v§hu. 

¶ Mgr. Fr¿haufov§ Jana, Uhersk® 
HradiġtŊ. 

Institut mi nab²zel vŊtġ² kvalitu. Rozhodovala jsem se, 
jestli dŊlat doktor§t, ale ta kvalita tam nebyla. 

¶ Ing. Fukaļ Petr, Đst² nad Labem. V podstatŊ bylo to to, co jsem hledal, manaģersk® 
vzdŊl§v§n², z oboru strategickĨ management, nev²m, 
jestli jin§ ġkola, nebo jinĨ typ vzdŊl§v§n², v podstatŊ 
asi to bylo to, co jsem hledal, to co jsem chtŊl 
studovat. 

¶ Ing. Gajd§ļ Ivo, Tanvald. Protoģe se pŚi vĨuce pouģ²v§ z²skan§ praxe a 
poznatky z praxe. 

¶ Mgr. Haltmar Miroslav, Ġumperk. Mysl²m, ģe je to srovnateln® s doktorskĨm studiem. 

¶ Bc. Hartman Jan, Praha 4. J§ neupŚednostŔuji MBA. 

¶ HnaŠuk Michal, Praha - Libuġ. Tady k tomu neexistuje adekv§tn² forma vzdŊl§n². 

¶ Ing. Houfek Miroslav, Borovany. Vzhledem k tomu, ģe jsem ļasovŊ zanepr§zdnŊnĨ, tak 
mi tento typ studia vyhovoval a staļil mi na rozġ²Śen² 
m® profese. 

¶ Bc. Chlapec Jarom²r, Praha 10. Pro jeho formu. Vġe je samostudium, m§te prostor na 
vypracov§n² semin§rn² pr§ce, d§ se urļitĨm zpŢsobem 
srovnat s kombinovanĨm studiem. Je to na studentovi, 
jak si to rozloģ², aby si splnil sv® povinnosti, kter® mu 
vyplĨvaj² ze smlouvy. 

¶ Jetmarov§ Renata, Praha 8 - Doln² 
Chabry. 

Je to na urļitĨ ļasovĨ ¼sek, ļ§steļnŊ pŚes web, mohu 
se pŚipravit doma a pŚedn§ġky jsou v sobotu, tud²ģ mŊ 
to tolik nezatŊģuje pracovn² tĨden. 

¶ Klobouļn²k Hynek, UnhoġŠ. Je to zamŊŚeno na tu praxi a teorii, je to dobŚe 
propojen®. 

¶ Klouļek Martin, ř²ļany. Protoģe je zamŊŚen§ na praxi, ty vĨstupy z toho jsou 
pouģiteln® i t®mata semin§rn²ch prac², z§vŊreļn® 
pr§ce nebo vĨbŊr t®mat jsou takov®, ģe m® profesi 
pom§haj², nen² to ģ§dn§ zbyteļn§ teorie. Vġechno co 
se zde uļ² a co potom n§slednŊ ļlovŊk dŊl§, ty pr§ce 
tak jsou opravdu pro mŊ uģiteļn® v profesi. 
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¶ Mgr. MSc. Kºrºsi Miloġ, Brno. Protoģe je to zaloģen® pŚev§ģnŊ na samostudiu, 
nem§m na norm§ln² typ studia ļas. Je to soustava 
pŚedn§ġek, kter® uv§d² ļlovŊka do problematiky 
podnik§n². 

¶ MUDr. Koġļ§l Mojm²r, Praha 10. Ļetl jsem na str§nk§ch, ģe ļlovŊk si mŢģe vybrat, co 
ho zaj²m§, je to vġeobecn® jako to MBA. 

¶ Kub§tov§ Lenka, PŚeġtice. Protoģe jelikoģ jsem mŊla uģ ļtyŚi roky na vysok® a 
nedodŊlan®, takģe finanļnŊ mŊ to vyġlo nejl®pe. 

¶ Ing. KudŊlkov§ Radka, Holubice. Ve st§tn²m procesu uģ vġechno m§m, tak jsem se 
rozhodla pro tento ¼stav, protoģe je zamŊŚenĨ v²ce na 
praxi. 

¶ Kunc Petr, Praha 9. To nedok§ģi Ś²ct, j§ jin® formy vzdŊl§n² asi vġechny 
m§m a prostŊ nev²m. 

¶ Mgr. Lauermannov§ ZdeŔka, Brno. Netuġila jsem, do ļeho jdu, myslela jsem, ģe to bude 
sp²ġ individu§ln² studium, ale pŚedn§ġky a vġe okolo 
mŊ absolutnŊ vyhovovalo. Bylo to vġe formou 
vz§jemn® komunikace, nikoli ļist§ pŚedn§ġkov§ 
ļinnost. 

¶ Lochman ZdenŊk, MBA, LL.M., 
Praha 3 - Vinohrady. 

Tak to nev²m proļ, to V§m neum²m odpovŊdŊt, je to 
nadstandardn², je to pokraļov§n² nŊjak®ho vzdŊl§v§n². 

¶ RNDr. Louļkov§ Olga, Hul²n. J§ ho neupŚednostŔuji. M§m uģ vġechny ġkoly a 
zvolila jsem to proto, abych se mohla nad§le 
vzdŊl§vat v pr§ci Śeditelky ġkoly. 

¶ LouģeckĨ Petr, DiS., Praha 5. Je to dneska hodnŊ obl²ben® a je to hodnŊ sledovan® 
z pohledu odborn® kvalifikace. 

¶ Mgr. Markov§ Petra, Hradec 
Kr§lov®. 

MnŊ MBA vyhovuje kvŢli flexibilitŊ. Nemus²te se 
pŚizpŢsobovat osnovŊ, nemus²te pravidelnŊ nŊkam 
doch§zet, udŊlaj² to kaģd®mu na m²ru, pŚizpŢsob² se. 

¶ Martinka Bohuslav, Praha 16. Z§leģ² na tom, jak® m§ z§jemce poģadavky. Podle 
toho si vol² formu studia. 

¶ Mgr. Melzerov§ Hana, Đst² nad 
Labem. 

Protoģe uģ vġechny ostatn² m§m. 

¶ Menġ²kov§ Kamila, Praha 9 - 
Prosek. 

Protoģe je uzn§van§ mezin§rodnŊ. 

¶ Ing. Mrzkoġ Michael, Praha 5. Nev²m. 

¶ Mgr. Norkov§ Kl§ra, PŚelouļ. Nev²m, jestli upŚednostnila, to je typ studia, kter® j§ 
vyuģiji ke sv® pr§ci a kter® mnŊ tady bylo nab²dnuto. 
Nic jin®ho mi nab²dnut®ho nebylo, takģe z tŊchhle 
hledisek jsem to nezvaģovala. 
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¶ Ing. et Ing. Nov§k JiŚ², Praha 6. NeupŚednostnil, tohle je pro mŊ doplŔkov§ forma 
vzdŊl§n². 

 

¶ Mgr. Nov§kov§ Lenka, Turnov. Jin® formy vzdŊl§n² uģ m§m. M§m vysokoġkolsk® 
vzdŊl§n², dŊlala jsem doktorsk® studium, tak jsem si 
Śekla, ģe bych zkusila MBA. CeloģivotnŊ se prostŊ 
vzdŊl§v§m. Ve sv®m ģivotŊ jsem naġla jen tŚi roky, kdy 
jsem nic nedŊlala. 

¶ Ing. NovotnĨ Radim, Ph.D., Praha 6. J§ uģ ty tituly m§m dva, tak to byl mŢj tŚet², takģe 
prostŊ chybŊl mi ve skŚ²Ŕce. 

¶ Pek§rek Martin, Praha 9. Z tŊch dŢvodŢ, kter® uģ jsem uvedl. HlavnŊ j§ ze sv® 
pozice strategicky Ś²d²m dvŊ firmy a ten strategickĨ 
management, motivace lid², strategick® rozhodov§n² je 
pro mŊ velmi dŢleģit®, proto MBA a strategickĨ 
management. 

¶ Ing. PokornĨ Martin, TĨnec nad 
S§zavou. 

Protoģe mi pŚijde, ģe do manaģersk® profese, jakou j§ 
dŊl§m je MBA vŊtġ² pŚ²nos neģ tŚeba doktor§t, kterĨ mi 
nab²zeli na m® st§vaj²c² fakultŊ. 

¶ Ing. RepeckĨ Frantiġek, Dolany. Je vĨjimeļn§, ģe se tam setkaj² lid® z praxe. 

¶ Bc. RŢģiļka Hynek, Praha 8 - LibeŔ. J§ jsem MBA nestudoval, j§ jsem studoval LL.M.  
MBA je ekonomickĨ smŊr pro Ś²zen² podniku a j§ jsem 
studoval pr§vn² specializaci. 

¶ Sedlak Milan, Dlouh§ Lhota. Z m®ho pohledu jsem upŚednostnil MBA pŚed 
klasickĨm studiem typu magistr nebo inģenĨr jedinŊ z 
dŢvodu toho, ģe jsem pracovnŊ celkem vyt²ģenĨ a 
bohuģel ģ§dn§ z tŊch ġkol buŅ st§tn²ch nebo 
soukromĨch, kter§ m§ programy typu MBA mi 
neumŊla nab²dnout program i klidnŊ d§lkovĨ, kterĨ by 
umoģnil, abych si nemusel z pracovn² doby tolik 
jakoby ukrajovat, a potom co jsem naġel, tak mi 
moģnosti Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy vyġly jako 
nejlepġ². 

¶ Mgr. Semyrozum Ivanna, Teplice. LL.M., protoģe jsem pr§vniļka a je to pro pr§vn², takģe 
MBA jsem nepotŚebovala. 

¶ Mgr. Skryja Petr, Brno. NemŊl jsem na vĨbŊr, buŅ anebo. C²lenŊ jsem si to 
vybral. 

¶ Mgr. Ġtef§nik Peter, LLM, Praha 4. J§ netvrd²m, j§ jsem byl na LL.M.  Mohl jsem si vybrat 
MBA, ale vybral jsem si LL.M. 

¶ Ing. Bc. Vaġek Ladislav, Ġenov u 
Ostravy. 

Je to vyuģiteln® v praxi mnohem v²ce obecn® 
teoretick® vysokoġkolsk® vzdŊl§n². 

¶  Ing. Bc. VeselĨ Daniel, Praha 9. DŢleģit§ je ta forma, co mi to umoģn². Je to moģn® 
dŊlat pŚi pr§ci. 
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CHYBÍ VÁM NĚCO V NABÍDCE SLUŽEB A VE STUDIU?  

 

 

Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

NE 85,4% 

 

35 

ANO 14,6% 

 

6 

CELKEM 100% 41 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „NE“: 
 

¶ Sp²ġe si mysl²m, ģe ġkola nedŊl§ dost pro to, aby o n² lidi vŊdŊli ve vŊtġ²m rozsahu. MnŊ se o 

n² jeden zn§mĨ zm²nil, takģe bych j² nemusel ani naj²t. Doporuļoval bych vŊtġ² propagaci a 

veŚejnou povŊdomost. 

¶ Vzhledem k tomu, ģe za celou dobu studia jsem byl spokojenĨ, tak asi ne. 

¶ Ne. Ļasto se d²v§m na jejich str§nky a najdu tam, co potŚebuji. Naġli jsme tam nov® pŚ§tele, 

rozum²me si, jsme takov§ mal§ studijn² skupina, mysl²m, ģe spolu budeme d§l kamar§dit. 

¶ Nechyb², ale pr§vŊ co jsem mŊla, tam byla nab²dka, ģe dostanu 15% slevu do nŊjak®ho 

knihkupectv², tak to nefungovalo. Moģn§ uģ to funguje, tenkr§t to bylo v plenk§ch. ChtŊla 

jsem si koupit kn²ģky a ģ§dnou slevu jsem nedostala. 

¶ J§ mysl²m, ģe jsou uģ dnes dost ġiroko rozkroļen², takģe nechyb². 

¶ Kdyģ nad t²m pŚemĨġl²m, tak nechyb², je to opravdu na mnŊ, jak jsem schopen, hlavnŊ z 

ļasovĨch dŢvodŢ studovat a odevzd§vat ty pr§ce, nem§m s t²m probl®m, z§leģ² na kaģd®m 

studentovi, ze strany Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy je veġker§ podpora, dotazy, lektoŚi vĨborn², 

takģe tam asi nen² co Śeġit. 

¶ MnŊ nic nechybŊlo, j§ jsem mŊl vġechno, co jsem potŚeboval. 
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¶ ZŚ²dili novĨ obor pro Śeditele ġkol a ġkolskĨch zaŚ²zen², takģe mi to pomohlo. Nic jin®ho mi 

nechyb². 

¶ Mysl²m si, ģe je tam vġe. Nic mi nechyb². 

¶ Mysl²m si, ģe je to koncipov§no dobŚe. 

¶ Naġel jsem vġe, co jsem potŚeboval. 

¶ Ne, j§ uģ jsem skonļil teŅ v pondŊl², takģe t²m p§dem si mysl²m, ģe asi ne. 

¶ Ne vġechno v pŚedmŊtu je. 

¶ NŊjak jsem o tom nepŚemĨġlel, ģe bych tam jeġtŊ dal nŊco jin®ho. 

¶ NemŊl jsem s ļ²m porovn§vat, takģe nemŢģu objektivnŊ soudit. 

¶ V r§mci toho, jak® nab²zej² programy, nechyb². 

¶ Nechyb². 

¶ Zat²m ne. 

¶ Asi ne. 

 
PŘÍMÉ KOMENTÁŘE ZÁKAZNÍKŮ U ODPOVĚDI „ANO“: 
 

¶ Kdyby byla moģnost do budoucna zvĨġit poļet hodin k tomu t®matu, tak bych to uv²tal. Kdyby 

tŚeba v r§mci m²sto jedn® pŚedn§ġky na dan® t®ma byly minim§lnŊ dvŊ. 

¶ Ġirġ² studijn² podpora od lektorŢ, pŚipravenost materi§lŢ. Naopak ġpiļkov§ jsou vyd§van§ 

skripta v tiġtŊn® kniģn² podobŊ. Naopak bych vyzdvihnul to, ģe lze bez omezen² absolvovat 

pŚedn§ġky i mimo svoji specializaci, coģ je opravdu skvŊl®. 

¶ MŊla by existovat nŊjak§ ġance pro ¼spŊġn® studenty, nŊjakĨ tŚeba klub absolventŢ nebo 

nŊco takov®ho, protoģe oni i do teŅ organizuj² rŢzn® zaj²mav® pŚedn§ġky, kde by se mi l²bilo 

bĨt o nich informov§n a zŢstat nŊjakĨm zpŢsobem v kontaktu se ġkolou a bĨt v nŊjak®m 

klubu absolventŢ a vŊdŊt, ģe kdyģ se mŊn² legislativa, ģe na to maj² pŚedn§ġky a mŢģu se jich 

¼ļastnit. Nebo tak nŊco, nemuselo by to konļit t²m, ģe ļlovŊk dŊl§ z§vŊreļn® zkouġky, ale 

mohl by se ġkolou zŢstat v kontaktu. Pracovn² n§zev Klub absolventŢ. 

¶ MnŊ by se l²bilo, kdyby tam byl nŊjakĨ obor, kterĨ by se pŚ²mo jmenoval, protoģe jsem l®kaŚ, 

medic²nsk® pr§vo. 

¶ Moģn§ lepġ² studijn² materi§ly. 

¶ Jen bych se opŊt vr§tila k t® literatuŚe a k tomu, ģe maj² svoji knihovnu, kterou to nab²zej² 

studentŢm, takģe tu bych l®pe vybavila, protoģe dnes v podstatŊ se sh§nŊn²m t® literatury, to 

studium je straġnŊ rychl®, je kr§tk® a je s t²m probl®m, protoģe ve vġech knihovn§ch bĨvaj² ty 

odborn® knihy vypŢjļen®, tŚeba na pŢl roku, na dva mŊs²ce, na tŚi mŊs²ce a prostŊ m§te 

probl®m k tomu se dostat a pokud s tou literaturou m§te pracovat, tak by bylo dobr®, aby 

dostateļnĨ poļet tŊch exempl§ŚŢ mŊli i oni v t® sv® knihovnŊ. 
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DOPORUČUJETE ÚSTAV PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY JAKO KVALITNÍ? 

 

 

ÚSTAV PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY DOPORUČUJE 100 % OSLOVENÝCH STUDENTŮ.  
 
Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

ANO 100,0% 41 

NE 0,0% 0 

CELKEM 100% 41 

 

PŘÍMÉ KOMENTÁŘE U ODPOVĚDI „ANO“: 
 

¶ Ano, doporuļil bych, ale nemŊl jsem zat²m tu moģnost. Uvedeno 3x. 

¶ Doporuļoval jsem kolegŢm v pr§ci. Uvedeno 2x. 

¶ Ano, rozhodnŊ. Doporuļoval jsem to sv®mu synovi shodou okolnost². 

¶ UrļitŊ ano, nestalo se mi, ģe by mi tam nŊkdo nevyġel vstŚ²c. 

¶ UrļitŊ ano. Bavili jsme se o tom s kolegy v zamŊstn§n², tak urļitŊ ano. 

¶ UrļitŊ, moji zn§m² na doporuļen² vystudovali. 

¶ UrļitŊ, uģ jsem se bavil se svĨmi zn§mĨmi. 

¶ UrļitŊ. Aktu§lnŊ nezn§m nikoho kdo by se zaj²mal o studium MBA a s§m aktivnŊ to nebudu 

nikomu nab²zet. 

¶ UrļitŊ ano, mŊl jsem moģnost doporuļit zn§mĨm. 

¶ Ptali se mŊ uģ dva lidi nez§visle. A budu tam pŚ²ġt² rok pos²lat svou Śeditelku obchodn²ho 

¼seku na MBA. 

¶ SamozŚejmŊ, doporuļila bych vġem, co se chtŊj² vzdŊl§vat. 
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¶ J§ ano, urļitŊ. HovoŚil jsem o tom s kolegy, kolegov® se vypt§vali, snad jedin® je to, ģe 

studium MBA je zpoplatnŊno a je to relativnŊ i ļasovŊ n§roļn®, takģe ne kaģdĨ, i kdyģ m§ 

veġker® doporuļen², tak je ochoten do toho j²t s ohledem na cenu a ļas, kterĨm se potom 

tomu mus² vŊnovat. 

¶ Ano, mŊla jsem tu moģnost, doporuļila jsem ho kolegyni advok§tce. 

¶ Ano, urļitŊ. M§m m§lo kolegŢ, kter® by zaj²malo pr§vo, moģnost jsem mŊl, ale nikdo nemŊl 

z§jem. 

¶ V m®m oboru jsem s kolegyn² prvn², co to m§me, tak n§m to poskytuje urļitou vĨjimeļnost, 

ale urļitŊ bych d§le doporuļila. 

¶ V r§mci moģnost², kter® jsou na trhu, pokud nŊkdo chce absolutn² ġpiļku, tak hold mus² do 

Harwardu, ale pokud jde o to srovn§n² v t® n§rodn² poloze, tak si mysl²m, ģe si vedou dobŚe. 

¶ Zat²m jsem jeġtŊ s nikĨm o tom nehovoŚil, ale pokud by byl nŊkdo takovĨ, urļitŊ bych mu ho 

doporuļil. 

¶ Ano. Bavil jsem tady s kolegy, kteŚ² tak® studuj² MBA nŊkde o nŊjak® ¼rovni pŚedn§ġek a tak, 

nedoporuļoval jsem nikde, nikoho jsem nepŚivedl, ale ano doporuļen® to je. 

¶ Ano, vġude doporuļuji. 

¶ KolegynŊ studuje taky. 

¶ Mysl²m si, ģe ano. Uģ jsem ho dokonce doporuļil. 

¶ V z§sadŊ ano, nem§m s t²m probl®m, jsem spokojenĨ. 

¶ Snaģila jsem se sp²ġ mezi kolegy Śediteli obh§jit tento institut. 

¶ Ano. Zat²m jsem nedoporuļil, kolegov® studuj² jinou ġkolu, a co jsme se bavili, tak to bylo 

zhruba tak na stejn® ¼rovni. 

¶ Doporuļil, ale nev²m, jestli toho vyuģili. 

¶ Doporuļila jsem, ale probl®m byl v cenŊ. 

¶ Uģ jsem to nab²zela svĨm kolegyn²m, ale pŚek§ģkou jsou ļasto finance. 

¶ MŊl jsem uģ tu moģnost. 

¶ J§ mysl²m, ģe ano. 

¶ Nem§m ve sv®m okol² lidi, kteŚ² by to chtŊli dŊlat. 

¶ Ano. NemŊla jsem moģnost ji doporuļit, protoģe se zdrģuji vŊtġinou v zahraniļ², nezn§m 

ļesk® posluchaļe, takģe kvŢli tomu jsem nemŊla tu moģnost. 

¶ Ano, ale nemŊla jsem moģnost ji doporuļit. 

¶ Zat²m ne, protoģe jsem ļerstvŊ skonļila a neŚeġila jsem a nebyl na to ļas. 

¶ NemŊl jsem tu moģnost vzhledem k tomu, ģe m² spoluģ§ci nemaj² z§jem d§le prohlubovat 

sv® znalosti. 

¶ Ano, ale jeġtŊ ne. 

¶ Ano, ptali. 

¶ Nikdo v m®m okol² to zat²m nechtŊl. 

¶ Tady to nech§m radŊji bez koment§Śe. 
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SOUHLAS S UVEŘEJNĚNÍM REFERENCE NA WWW.USTAVPRAVA.CZ A 

WWW.KVALITNIFIRMA.CZ 

 

 

Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

ANO 73,2% 30 

NE 26,8% 11 

CELKEM 100% 41 

 
ANO, S TEXTOVOU REFERENCÍ: 

¶ Fidrich Radek Vil®m, BBA, 
MBA, Praha 4 - ModŚany. 

Studium na ¼stavu bych doporuļil kaģd®mu, kdo m§ chuŠ 
se d§le prakticky vzdŊl§vat a nŊkam se s§m posunout a 
Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy, o.p.s. k tomu pŚ²leģitost d§v§. 
Nen² to o tom nŊco vystudovat, ale m²t pocit, ģe mi to nŊco 
dalo. 

¶ Mgr. Fr¿haufov§ Jana, Uhersk® 
HradiġtŊ. 

Maxim§ln² spokojenost s nab²dkou, popt§vkou, studiem. 
ProstŊ kvalitn² ġkola. 

¶ Ing. Gajd§ļ Ivo, Tanvald. VĨhodou je, ģe se tam daj² vyuģ²t poznatky z praxe. 

¶ Mgr. Haltmar Miroslav, 
Ġumperk. 

Jsem spokojenĨ, doporuļil bych to vġem kolegŢm, pro 
rozġ²Śen² obzoru a n§hledu na problematiku. 

¶ Bc. Hartman Jan, Praha 4. Jsem velice spokojen, jeġtŊ studuji i jin® ġkoly a tady je to 
nŊco jin®ho. Vģdy mi vyjdou vstŚ²c v mŢj prospŊch, jak 
potŚebuji a pŚedn§ġ² zde opravdu kvalitn² pŚedn§ġej²c² v 
dan®m oboru. VŚele doporuļuji. 

¶ Ing. Houfek Miroslav, Borovany. Jsem spokojenĨ a rozġ²Śilo mi to odborn® portfolio vzdŊl§n² 
v poģadovan®m rozsahu. 
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¶ Bc. Chlapec Jarom²r, Praha 10. Studium LL.M. na Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy, o.p.s. jsem 
si vybral z dŢvodu, ģe se jedn§ o renomovanou instituci. 
řada lektorŢ je z Karlovy univerzity nebo jinĨch vysokĨch 
ġkol, nebo to jsou odborn²ci z praxe. Studium na ĐPPV je 
dobr§ volba pro toho, kdo si chce zvĨġit kvalifikaci v oboru. 

¶ Jetmarov§ Renata, Praha 8 - 
Doln² Chabry. 

Jsem velice spokojen§. 

¶ Klouļek Martin, ř²ļany. Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy, o.p.s. je vstŚ²cnĨ. DobŚe se 
komunikuje s lidmi, se kterĨmi jsem se setkal. Kvalitn² 
lektoŚi, kteŚ² zpravidla jsou uzn§vanĨmi odborn²ky ve svĨch 
oborech. Jsou to lid® nejenom tŚeba z univerzit, ale i lid®, 
kteŚ² jsou opravdu v praxi. 

¶ Mgr. MSc. Kºrºsi Miloġ, Brno. Komunikace je zde na vysok® ¼rovni, vŊci jsou pŚipraven®, 
studium prob²h§ podle mĨch pŚedstav a neomezuje mne to 
nijak z§sadnŊ ļasovŊ. Pro mne je tento typ studia ide§ln² 
pŚi m® pracovn² vyt²ģenosti. 

¶ MUDr. Koġļ§l Mojm²r, Praha 
10. 

Nejv²ce se mi tam l²b² ten lidskĨ pŚ²stup, kterĨ je ke 
studentŢm, a kdyģ ļlovŊk opravdu nŊco potŚebuje, tak jako 
j§, kdyģ jsem byl v zahraniļ² a potŚeboval jsem, aby mi 
prodlouģili, ģe pŢjdu na zkouġku aģ teŅ v kvŊtnu, vyġli mi 
bez probl®mu vstŚ²c. 

¶ Kub§tov§ Lenka, MBA, 
PŚeġtice. 

Byla jsem spokojen§ se studiem na Đstavu pr§va a pr§vn² 
vŊdy. 

¶ Mgr. Lauermannov§ ZdeŔka, 
MBA, Brno. 

Vysok§ kvalita za velmi vĨhodnĨch a pŚijatelnĨch 
podm²nek. 

¶ Lochman ZdenŊk, BBA, MBA, 
LLM., Praha 3 - Vinohrady. 

J§ jsem za prv® abnorm§lnŊ spokojenĨ a dŊkuji vġem, kteŚ² 
se ¼ļastn² a pustili se do tohohle typu vzdŊl§v§n², takģe 
jedinŊ mŢģu doporuļit ostatn²m, aby se pŚihl§sili a 
pokraļovali ve studi²ch na tomhle Đstavu pr§va a pr§vn² 
vŊdy. 

¶ RNDr. Louļkov§ Olga, Hul²n. Jsem velmi spokojen§ a douf§m, ģe se mi studium podaŚ² 
dokonļit v poŚ§dku a se ct², jsem s nab²zenĨmi sluģbami 
velice spokojen§, vŚele Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy 
doporuļuji. 

¶ Mgr. Markov§ Petra, Hradec 
Kr§lov®. 

Vyhovuje mi jejich maxim§ln² flexibilita v okamģiku, kdy 
jsem pracovnŊ hodnŊ vyt²ģen§ a d§v§ mi to moģnost, ģe se 
mohu nad§le studijnŊ vzdŊl§vat i pŚi zamŊstn§n². 

¶ Martinka Bohuslav, MBA, Praha 
16. 

Spolupr§ce na vysok® ¼rovni a byla velice pŚ²nosn§ pro 
dalġ² profesn² i osobn² ģivot. 

¶ Mgr. Melzerov§ Hana, MBA, 
Đst² nad Labem. 

Byla jsem spokojen§. Doporuļuji dalġ²m uchazeļŢm. 

¶ Menġ²kov§ Kamila, Praha 9 - 
Prosek. 

Perfektn² spolupr§ce, perfektn² komunikace a vĨbornŊ 
nastavenĨ program. 
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¶ Ing. Mrzkoġ Michael, LLM, 
Praha 5. 

S pŚ²stupem jsem byl spokojen. Mohu Đstav pr§va a pr§vn² 
vŊdy vġem z§jemcŢm doporuļit. 

¶ Mgr. Nov§kov§ Lenka, Turnov. PusŠte se do studia na Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy, o.p.s. 

¶ Ing. NovotnĨ Radim, Ph.D., 
MBA, Praha 6. 

S kvalitou vĨuky, sluģeb a komunikac² jsem spokojenĨ. 

¶ Pek§rek Martin, Praha 9. Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy = Kvalitn², vstŚ²cn§ instituce 
splŔuj²c² vġechny m® poģadavky a n§roky. 

¶ Ing. PokornĨ Martin, TĨnec nad 
S§zavou. 

Jsem maxim§lnŊ spokojen a urļitŊ bych doporuļil. 

¶ Ing. RepeckĨ Frantiġek, Dolany. Studium d§v§ jinĨ teoretickĨ pohled na prob²haj²c² praxi. 
ĻlovŊk si uvŊdom² rozd²ly mezi prax² a teori². 

¶ Bc. RŢģiļka Hynek, Praha 8 - 
LibeŔ. 

Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy = Kvalitn² vzdŊl§n². 

¶ Sedlak Milan, Dlouh§ Lhota. Jedn§ se opravdu o kvalitn² vzdŊl§vac² program pro 
vġechny lidi, kteŚ² maj² z§jem se vzdŊl§vat. 

¶ Mgr. Skryja Petr, LLM, Brno. Byl jsem spokojen, urļitŊ doporuļuji vġem kolegŢm. 

¶ Ing. Bc. Vaġek Ladislav, Ġenov 
u Ostravy. 

Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy poskytuje kvalitn² a v praxi 
vyuģiteln® vzdŊl§n². 

¶  Ing. Bc. VeselĨ Daniel, Praha 
9. 

Kdo m§ z§jem se odbornŊ dovzdŊlat, aŠ nev§h§ a vyuģije 
t®to ġkoly Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy ke sv®mu 
dovzdŊl§n². 

 
 
NE, NESOUHLASÍ S UVEŘEJNĚNÍM: 

¶ Mgr. Demļ§k Imrich, MBA, 
Praha 4. 

Spokojenost, spokojenost, tato slova asi nejv²ce odr§ģ² mŢj 
n§hled. 

¶ Ing. Fukaļ Petr, MBA, Đst² nad 
Labem. 

S ¼rovn² a odbornost² studia jsem byl spokojenĨ. 

¶ HnaŠuk Michal, Praha - Libuġ. RozumnŊjġ² komunikaci, l®pe veden® webov® str§nky, 
individualizovanĨ pŚ²stup ke studentovi. Tady se probl®my 
neŚeġ², to je jeden z nejvŊtġ²ch probl®mŢ. 

¶ Klobouļn²k Hynek, UnhoġŠ. Jsem velmi spokojenĨ s kvalitou studia a s person§lem na 
Đstavu pr§va a pr§vn² vŊdy. 

¶ Ing. KudŊlkov§ Radka, 
Holubice. 

Perfektn². Rozhodla jsem se pro Đstav pr§va a pr§vn² vŊdy, 
o.p.s., protoģe je zamŊŚenĨ v²ce na praxi. 

¶ Kunc Petr, Praha 9. MŊ teŅ nic nenapad§, to bych se musel d®le zamyslet. 
SpokojenĨ s vĨukou. 
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¶ LouģeckĨ Petr DiS., Praha 5. Super, pŚ²nosn®, odborn§ kvalifikace. 

¶ Mgr. Norkov§ Kl§ra, MPA,  
PŚelouļ. 

J§ mysl²m, ģe to je kvalitn² forma studia, je to studium rychl®, 
ale z§roveŔ pŚ²nosn® a kvalitn². 

¶ Ing. et Ing. Nov§k JiŚ², MBA, 
Praha 6. 

Zaj²mav§ zkuġenost, fajn prostŚed², kde se d§ formou dialogu 
dozvŊdŊt o zkuġenostech z managementu obchodu z ostatn²ho 
druhu businessu nejen tomu, ļemu j§ se vŊnuji. 

¶ Mgr. Semyrozum Ivanna, 
Teplice. 

Oboj², vĨuka a sluģby, ġirok§ nab²dka semin§ŚŢ a vĨborn² 
vyuļuj²c² se zkuġenostmi, takģe bez probl®mŢ a zase jak Ś²k§m, 
pokud potŚebujeme nŊco vyŚeġit, tak vģdycky se dohodneme. 
M§m odpovŊdi na sv®m emailu, takģe nem§m ģ§dnĨ probl®m. 
Jsem spokojen§. 

¶ Mgr. Ġtef§nik Peter, LLM, Praha 
4. 

UrļitŊ je to vĨhodn® pro studenta, protoģe kdyģ je nŊjakou dobu 
ze ġkoly mu to pom§h§ rozġ²Śit obzory a zamŊstnavatel® to 
berou celkem v§ģnŊ. 
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SOUHLAS S UVEŘEJNĚNÍM NAHRÁVKY NA WWW.USTAVPRAVA.CZ A 

WWW.KVALITNIFIRMA.CZ 

 

 

 
Kategorie odpovŊdi Procentu§ln² pod²l Poļet 

ANO 31,7% 13 

NE 68,3% 28 

CELKEM 100% 41 

 
ANO, S CELOU ZVUKOVOU NAHRÁVKOU: 

¶ Mgr. Fr¿haufov§ Jana, Uhersk® HradiġtŊ. 

¶ MUDr. Koġļ§l Mojm²r, Praha 10. 

¶ Mgr. Lauermannov§ ZdeŔka, MBA, Brno. 

¶ Lochman ZdenŊk, BBA, MBA, LLM., Praha 3. 

¶ RNDr. Louļkov§ Olga, Hul²n. 

¶ Ing. Mrzkoġ Michael, LLM, Praha 5. 

¶ Mgr. Nov§kov§ Lenka, Turnov. 

¶ Ing. NovotnĨ Radim, Ph.D., MBA,  Praha 6. 

¶ Pek§rek Martin, Praha 9. 

¶ Ing. PokornĨ Martin, TĨnec nad S§zavou. 

¶ Sedlak Milan, Dlouh§ Lhota. 

¶ Ing. Bc. Vaġek Ladislav, Ġenov u Ostravy. 

¶  Ing. Bc. VeselĨ Daniel, Praha 9. 
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     ZÁVĚREČNÁ ZPRÁVA 

 
INFORMACE O OVĚŘENÍ 
Zkoumané období:        2013/2014 
Popis převažující činnosti firmy:     vzdělávání 
Forma dotazování:        telefonicky 
Datum realizace dotazníků:       19. 12. 2014 – 9. 1. 2015 
Počet zákazníků celkem:                                   73 (telefonicky)  
Počet odpovědí od studentů:                41  
Procentuální účast studentů:                56 % 
Výsledný průměr 1,11 je pod hodnotou 1,5, která je s pravděpodobností 99,99 %. 

Počet souhlasů s uveřejněním reference:      30 textových referencí (73 %) 
                                                                               13 celých zvukových záznamů (32 %)  
Odpovědný pracovník APC:                             Ing. Jana Klasová, Ilona Lukšíková 
Kontaktní telefon:        515 535 775, 608 11 88 99 
 

ÚDAJE O SPOLEČNOSTI                                Ústav práva a právní vědy, o.p.s.       
IČ:            27200248 
Adresa:          Jablonského 640/2, Holešovice, 170 00 Praha 7                               
Telefon, e-mail:        224 247 011, cps@ustavprava.cz          
Web:             www.ustavprava.cz  
                                                                               

ZPRÁVA O OVĚŘENÍ 
V rámci referenční analýzy spokojenosti studentů byly ověřeny reference u 56%  
z dodaného počtu realizovaných zakázek. Společnost Ústav práva a právní vědy, o.p.s. se 
zavázala, že dodala k ověření 100 % realizovaných zakázek za zkoumané období nejméně 
uplynulých 12 měsíců. Dále se zavázala dodržovat APC Kodex kvality. Všechna jednání byla 
řádně zaznamenána pro účely vyhodnocení. Ověření proběhlo ve vícestupňovém systému 
Enterprise Quality Booster v komunikaci s poskytovatelem reference a to telefonickou 
metodou. 
 
Společnost Ústav práva a právní vědy, o.p.s. byla ověřena v následujících oblastech: 
Kvalita výuky 
Kvalita poskytnutých služeb 
Kvalita komunikace 
Chování pracovníků a zaměstnanců 
Dodržování dohod 
Řešení případných problémů 

 CELKOVÉ HODNOCENÍ  

 1,11 

 SPOLEČNOST DOPORUČUJE 

 100 % ZÁKAZNÍKŮ                      

Z VÝŠE UVEDENÝCH DŮVODŮ SPOLEČNOST 
ÚSTAV PRÁVA A PRÁVNÍ VĚDY, O.P.S. 

HODNOTÍME A DOPORUČUJEME JAKO KVALITNÍ. 

mailto:cps@ustavprava.cz
http://www.ustavprava.cz/

